
 

PROTOKÓŁ NR LX/2023 

RADY GMINY WIELKA NIESZAWKA 

 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, 

która odbyła się w dniu 25 kwietnia 2023 roku 

w godz. 9:00 do 11:00 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej Nieszawce. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Jadwiga Pawlikowska 

7. Aleksandra Rębacz  

8. Alina Sobecka  

9. Marcin Sobiech 

10. Katarzyna Streich 

11. Rafał Szulc 

12. Wioletta Szymańska 

13. Ireneusz Śmiechowski  

14. Dariusz Tkaczyk 

15. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Proponowany porządek obrad:  

Proponowany porządek obrad:  

 

1. Otwarcie posiedzenia 

a) stwierdzenie quorum 

b) przyjęcie porządku obrad 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie 

a) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w związku ze zwrotem rodzicom kosztów 

przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży i uczniów do szkół i placówek oświatowych 

b) udzielenia pomocy finansowej Województwu Kujawsko-Pomorskiemu. 

c) wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego na rok 2024 

d) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenia 

Gminie Miasta Toruń zadania własnego Gminy Wielka Nieszawka z zakresu utrzymania 

czystości i porządku w gminie, polegającego na zagospodarowaniu odpadów komunalnych 



e) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 

3. Przerwa 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Wielka Nieszawka za 2022 r. 

5. Sprawozdania z działalności w 2022 roku Komisji: 

a) Rewizyjnej 

b) Statutowo-Regulaminowej 

c) Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji 

d) Skarg, Wniosków i Petycji 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Małej Nieszawce za 2022 rok 

7. Informacja z działalności Komisji między sesjami - referują przewodniczący Komisji 

8. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał 

9. Interpelacje i wolne wnioski 

10. Zakończenie sesji 

 

 

AD.1  

LX  sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wioletta Szymańska. 

 

Na wstępie powitała  Pana Wójta, Panie i Panów Radnych, pracowników urzędu, sołtysów oraz 

mieszkańców. 

Przewodnicząca poprosiła o uczczenie chwilą ciszy zmarłego księdza kanonika Tomasza 

Pokornowskiego. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 13, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy zgłaszane są uwagi, wnioski w sprawie zmiany porządku 

obrad.  

Nie zostały zgłoszone uwagi do porządku obrad 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad 

 

 



Głosowano w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Rafał Szulc 

  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła porządek 

obrad. 

 

 

Ad. 3  Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Ewę Kucharską o wprowadzenie w temat 

projektu uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w związku ze 

zwrotem rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży i uczniów do szkół 

i placówek oświatowych 

 

Pani Ewa Kucharska przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzynę Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja  

w dn. 24 kwietnia 2023 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zdrowia, Oświaty, 

Kultury i Sportu Alinę Sobecką 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 

poinformowała, że komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia stawki 

za 1 kilometr przebiegu pojazdu w związku ze zwrotem rodzicom kosztów przewozu 



niepełnosprawnych dzieci, młodzieży i uczniów do szkół i placówek oświatowych.  

 

Głosowano w sprawie: 

określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w związku ze zwrotem rodzicom kosztów 

przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży i uczniów do szkół i placówek oświatowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Rafał Szulc 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła uchwały w 

sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w związku ze zwrotem rodzicom 

kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży i uczniów do szkół i placówek 

oświatowych. 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Ewę Wróblewską - Kucharską o wprowadzenie w 

temat projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Kujawsko-

Pomorskiemu. 

 

Pani Ewa Wróblewska – Kucharska przedstawiła projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzynę Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja  

w dn. 24 kwietnia 2023 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Kujawsko-Pomorskiemu. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Kujawsko-Pomorskiemu. 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Rafał Szulc 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Kujawsko-Pomorskiemu. 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Sławomira Błacha  o wprowadzenie w temat projektu 

uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego na rok 

2024 

 

Pan Sławomir Błach przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Statutowo-

Regulaminowej Aleksandrę Rębacz 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz – poinformowała, 

że komisja. przyjęła projekt uchwały pozytywnie na spotkaniu w dniu 21 kwietnia 2023 roku.  

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie 

powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego na rok 2024. 

 

 

 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego na rok 2024.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Rafał Szulc 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego na rok 2024. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Mariana Wojciula o wprowadzenie w temat projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego 

powierzenia Gminie Miasta Toruń zadania własnego Gminy Wielka Nieszawka z zakresu 

utrzymania czystości i porządku w gminie, polegającego na zagospodarowaniu odpadów 

komunalnych 

 

Pan Marian Wojciul przedstawił projekt uchwały 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzyna Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja na 

posiedzeniu w dniu 24 kwietnia 2023 roku po szczegółowych wyjaśnieniach przyjęła projekt 

uchwały pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Jadwiga Pawlikowska 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i  

Inwestycji Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że komisja na posiedzeniu w dniu 21 

kwietnia 2023 roku przyjęła projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenia Gminie Miasta Toruń 

zadania własnego Gminy Wielka Nieszawka z zakresu utrzymania czystości i porządku w 



gminie, polegającego na zagospodarowaniu odpadów komunalnych 

 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego powierzenia Gminie 

Miasta Toruń zadania własnego Gminy Wielka Nieszawka z zakresu utrzymania czystości i 

porządku w gminie, polegającego na zagospodarowaniu odpadów komunalnych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Jadwiga 

Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Wioletta Szymańska, 

Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Rafał Szulc 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego 

powierzenia Gminie Miasta Toruń zadania własnego Gminy Wielka Nieszawka z zakresu 

utrzymania czystości i porządku w gminie, polegającego na zagospodarowaniu odpadów 

komunalnych. 

 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik Monikę Szczerkowską o wprowadzenie w 

temat projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Katarzyna Streich 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że komisja na 

posiedzeniu w dniu 24 kwietnia 2023 roku po omówieniu punktów dotyczących uchwały 

podjęła jednogłośnie decyzje o wycofanie środków z rozdziału 01044 w kwocie 66 100 zł z 

inwestycji pod nazwą „Budowa sieci kanalizacyjnej na ulicy Orzechowej w miejscowości 

Wielka Nieszawka dz. 225/11”. Odnośnie pozostałych punktów Komisja nie wniosła 

zastrzeżeń. 



 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 

 

W dyskusji udział wzięli: 

  

 

Odpowiedzi udzieliła: 

Kierownik Referatu Edukacji 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy Wielka Nieszawka na rok 2023. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aniela Grela 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Rafał Szulc 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła Uchwałę w 

sprawie zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2023. 

 

PRZERWA 

 

AD. 4  Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Wielka Nieszawka za 2022 r. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej w 

Gminie Wielka Nieszawka za 2022 r. przez Panią Magdalenę Żbikowską Kierownik Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Ocenę zasobów pomocy społecznej w Gminie 

Wielka Nieszawka za 2022 r. 



 

Głosowano w sprawie: 

Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Wielka Nieszawka za 2022 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Jadwiga Pawlikowska, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Katarzyna Streich, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Dariusz Tkaczyk, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Sobiech, Rafał Szulc 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów wydała pozytywną 

rekomendację dotyczącą oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie Wielka Nieszawka za 

2022 r. 

 

AD.5 Sprawozdania z działalności Komisji w 2022 roku 

 

a) Komisja Rewizyjna – brak pytań dotyczących sprawozdania 

b) Komisja Statutowa - Regulaminowa - brak pytań dotyczących sprawozdania 

c) Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji - brak pytań 

dotyczących sprawozdania 

d) Komisja Skarg- Wniosków i Petycji - brak pytań dotyczących sprawozdania 

 

AD. 6 Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Małej Nieszawce za 2022 

rok 

 

AD. 7 Informacja z działalności Komisji między sesjami - referują przewodniczący Komisji 

 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji  

o działalności komisji między sesjami, i tak:  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja 

spotkała się w dn. 24 kwietnia 2023 roku w celu opiniowania materiałów na sesję 

 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Jadwiga Pawlikowska – poinformowała, że Komisja  

spotkała się dwukrotnie. Pierwsze spotkanie miało miejsce dnia 12 kwietnia 2023 rok 

posiedzenie dotyczyło stanu realizacji inwestycji oraz ogólnych informacji co się dzieje  

w inwestycjach na terenie naszej Gminy. Drugie posiedzenie odbyło się 21 kwietnia 2023 r.  

w celu opiniowania materiałów na sesję 



 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka - 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 25 kwietnia 2023 roku w celu opiniowania 

materiałów na sesję 

 

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz  – poinformowała,  

że Komisja spotkała się w dn. 21 kwietnia 2023 roku w celu opiniowania materiałów na sesję 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji w imieniu przewodniczącego 

Marcina Sobiecha Radna Aleksandra Rębacz – poinformowała, że Komisja nie spotykała się 

między sesjami 

 

 

AD. 8 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji podjętych uchwał z sesji LIX, 

która odbyła się w dniu 28 marca 2023 roku. 

 

AD. 9 

Interpelacje i wolne wnioski 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

 

Radna Katarzyna Streich  – poruszyła temat: 

 

• Kiedy, Gdzie i za ile będą organizowane kolonie?  

• Kiedy zostanie przeprowadzona przez Komisję Zagospodarowania Przestrzennego, 

Ochrony Środowiska i Inwestycji realizacja Wniosku formalnego przegłosowanego w 

dniu 28 marca 2023 r.? 

• Co z odszkodowaniami za ul. Sowią, na jakim etapie jest załatwianie tej sprawy? 

• Dlaczego nie zostały opublikowane uchwały akty prawa miejscowego zatwierdzonego 

na sesji w dniu 28 marca 2023 roku? 

• Czy wstrzymanie się od głosu jest również udziałem w głosowaniu? 

• Czy została ukończona inwestycja na Glinkach na ul. Poznańskiej i na jakim etapie jest 

ta inwestycja? 

• Dlaczego wójt ze świadomością zezwolił na rozgrzebanie chodnika wzdłuż ul. 

Toruńskiej w miejscu gdzie po przeciwnej stronie nie ma ścieżki rowerowej?  

• Kiedy Gmina złożyła wniosek o zwiększenie mocy do Energii? 



• Jakie tematy były poruszane na konwencie wójtów w dniu 19 kwietnia 2023 roku u 

Wojewody? 

• Co korzystnego z konwentu jest dla naszej Gminy? 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

Pani Radca Prawny – udzieliła odpowiedzi Radnej 

Kierownik Referatu Inwestycji– udzielił odpowiedzi Radnej 

 

 

Radna Aniela Grela – poruszyła temat: 

• Remontu chodnika chodnika wzdłuż ul. Toruńskiej w miejscu gdzie po przeciwnej 

stronie nie ma ścieżki rowerowej 

• Niewłaściwej rozmowy na linii Pan Wójt – Radny Kociucki 

• Kiedy będą podłączone urządzenia w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej 

Nieszawce 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej  

Kierownik Referatu Technicznego – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

 

Radny Mieczysław Kociucki  – poruszył  temat: 

• Czy Gmina chce realizować projekt dot. Rozwijania pasji? 

• Odbioru po remoncie budynku Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Małej Nieszawce 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu 

 

 

Radny Ireneusz Śmiechowski  – poruszył  temat: 

• Ul. Rzemieślniczej, mieszkańcy są zaniepokojeni iż miał być ogłoszony przetarg do 

końca kwietnia. Czy będzie ogłoszony przetarg na wykonanie tej drogi czy są jakieś 

inne okoliczności, które nie pozwalają ogłosić tego przetargu? 

• Ul. Wodociągowej, dotyczy kradzieży kratki od studzienki wodociągowej, gdyż może 

stwarzać to sytuacje niebezpieczne 

• Inwestycji krajowej – kiedy przez naszą gminę będzie rozpoczęta inwestycja S10 oraz 

czy mieszkańcy z ul. Sosnowej nie będą mieć żadnych kłopotów ze względu na 

prowadzenie tych prac  

• Łączenia z Gminą Gniewkowo czy wszystkie przejazdy nadal będą i wykonawcy nic 

nie pominęli żadnych przejazdów ani rozjazdów 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnemu 

Radny Mieczysław Kociucki – odniósł się do tematu ul. Rzemieślniczej 



 

Radna Alina Sobecka – poruszyła temat: 

• Dlaczego Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu nie opiniuje już żadnych 

sprawozdań dotyczących placówek samorządowych na terenie gminy? 

• Remontu chodnika chodnika wzdłuż ul. Toruńskiej w miejscu, gdzie po przeciwnej 

stronie nie ma ścieżki rowerowej 

 

Przewodnicząca Rady – udzieliła odpowiedzi Radnej 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski  – poruszył  temat: 

• Naprawy na ul. Olszynowej ze względu na dwa miejsca, które wymagają interwencji 

• Ul. Polna i ul. Zapole jest za dużo znaków ze względu na zmianę organizacji ruchu 

• Kontaktu z Policją, aby kontrole na ul. Nieszawskiej były zredukowane a więcej 

kontroli było na terenie Nieszawki tam, gdzie jest większe niebezpieczeństwo 

 

Radny Ryszard Kryszewski – poruszył temat: 

• Ścieżki rowerowej, ul Toruńska – prośba o przycięcie gałęzi i krzewów w celu poprawy 

bezpieczeństwa przy ulicach oraz wyjazdów z posesji na DW 273 

 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

 

 

Mieszkaniec Gminy Wielka Nieszawka – poruszył temat: 

• Sprawozdania z wykonania budżetu kiedy będą dostępne dla mieszkańców? 

• Inwestycji na ul. Liliowej (budowa oświetlenia) oraz jakie inwestycje zostały ustalone 

w Komisji, która miała odbyć się po świętach Wielkanocnych? 

• Czy na spotkaniu odnośnie ścieżki rowerowej padły informacje kiedy odbędzie się 

zakończenie inwestycji oraz kiedy zostanie wykonany mostek w Małej Nieszawce? 

• Budowy światłowodu na terenie Gminy Wielka Nieszawka 

• Czy na konto Gminy wpłynęła dotacja za wspieranie i wytwarzanie energii ze źródeł 

odnawialnych i w jakiej kwocie? 

• Na co i w jakich kwotach zostanie wydatkowana nagroda z Konkursu Rosnąca 

Odporność? 

• Lamp przewróconej przy ul. Szkolnej, kiedy lampa zostanie odtworzona i czy było 

jakieś odszkodowanie z tego tytułu? 

 

Radna Jadwiga Pawlikowska – udzieliła odpowiedzi Mieszkańcowi 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Mieszkańcowi 

Pani Skarbnik – udzielił odpowiedzi Mieszkańcowi 

Kierownik Referatu Technicznego – udzielił odpowiedzi Mieszkańcowi 

 

 



 

 

 

Ad. 9 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie udziału  

w LX sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady. 

 

 Protokołował                                                                Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Miłosz Paliwoda                                                               (-) Wioletta Szymańska 


